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FRÅGA TILL KOMMUNSTYRELSENS ORDFÖRANDE MED ANLEDNING AV 
DEN NYA REGERINGENS (OTYDLIGA) BESKED OM OSTLÄNKEN 

För att Linköping ska kunna utvecklas både som kommun och som stadskärna med Stångåstråket 
som hjärtat är Ostlänksprojektet och flytten av nuvarande järnvägsstation av avgörande betydelse. 
Den nya regeringens besked om omprövning av alla höghastighetsbanor och nya järnvägsprojekt 
har därför väckt stor och berättigad oro i Linköping och på andra håll.  
 
Därför undrar jag hur kommunstyrelsens ordförande värderar den information regeringen 
kommunicerat kring Ostlänken: 
 

• Innebär regeringens signaler risk för nya förseningar av projektet? 
• Innebär regeringens signaler att det finns skäl att ge berörda förvaltningar nya eller 

reviderade direktiv för det fortsatta arbetet med Ostlänken? 
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Lars Vikinge 
 


